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  PROTOKOLL 
SPF Seniorerna Hagfors-Uddeholm 2019-11-12 
 
Art Styrelsemöte 
 
Tid 2019-11-12 kl 13.00-13.45 
 
Plats Odd Fellow-lokalen 
 
Närvarande Hans Liljas, ordf 
 Anita Beckman 
 Claes-Henrik Engström 
 Bo Henriksson 
 Arne Högkvist 
 Leif Jansson 
 Sten-Åke Larsson 
 Birgitta Jansson 
 
1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
 
2. Förra protokollet 
 Inget att erinra. 
 
3. Kassörens rapport 
 Plusgiro      15.548.25 
 Bank           19.799.51 
  
 Bo meddelade att summan på plusgirot minskat väsentligt. Detta beror dels 
 på minskat antal medlemmar samt färre studiecirklar. Hans funderar på att 
 starta någon cirkel om intresse finns. Kanske även en cirkel om klimatet.  
 Dessutom planerar Ulf Hedenäs en cirkel i släktforskning.  
 Leif kontaktar Dan Nordlund ang cirkeln i träslöjd som ännu inte har 
 startat pga lokalbrist. 
  
 Vad göra med alla mynt som kommer in från kaffe- och lotteriförsäljning. 
 Beslutades att ansöka hos kassagirot, där man som föreningskund bl a kan  
 sätta in pengar.  
 Firmatecknare blir kassör Bo Henriksson tillika med ordförande Hans  
 Liljas, var för sig.  
 
4. KPR 
 Inget att rapportera. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
5. Uppvaktningar 
 Britt-Marie Hedlund 75 år den 28/11. Hans skickar blomstercheck. 
 
6. Kommande program 
 Resa till Chess på Säffleoperan den 24 november. Resan fullbokad. 
 
7. Styrelsekonferens den 7 november i Skoghalls Folkets Hus 
 Leif rapporterade. 
 
8. Valberedning 
 Fortfarande saknas valberedning. 
 
9. Möte med nya medlemmar 
 Beslutades att ha ett möte med nya medlemmar fredagen den 22 november 
 kl 14.00 i Odd Fellow-lokalen. Undertecknad skickar brev till dessa. 
 
10. Julbord 
 Beslutades att årets julbord skall avätas på Råda hotell tisdagen den  
 10 december kl 14.00. Pris per person är 350 kronor men föreningen  
 subventionerar med 150 kronor. Mejl skickas till alla medlemmar. 
 Anmälan till undertecknad senast torsdagen den 5 december. 
 
11. Övriga frågor 
 Då inget övrigt fanns att diskutera avslutades mötet. 
 
 Efter mötet får vi besök av Håkan Finnkvist från Räddningstjänsten. 
 
 Vid protokollet 
 
 Birgitta Jansson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


